



### 中一候補位申請

申請日期：2023年7月11日(升中放榜當天)上午9時正至下午4時正。逾時恕不受理。

遞交資料申請時，請備下列文件：

- (1) 香港兒童身份證或出世紙；
- (2) 小四、小五及小六全學期成績表副本；
- (3) 派位證。

註： 1. 不接受申請人以傳真及電郵方法遞交申請資料。  
2. 無論申請成功與否，均不會發還已遞交的資料。

考試時間及科目：2023年7月12日(星期三)上午9時至12時15分

考試科目：中文、英文及數學。未能出席考試者，則作放棄論。

面試時間：2023年7月13日或7月14日

2023年7月13日上午10時前電話通知，逾時未獲通知為落選。

通知錄取時間：2023年7月14日(星期五)中午12時前電話通知，逾時未獲通知為落選。

### Application for Secondary One School Places

**Application period:** 11 July 2023 from 9:00 am to 4:00 pm

The following documents should be submitted in person within the application period when submitting the application:

- (1) students' Hong Kong Identity Card or Birth Certificate,
- (2) **copies of** primary 4, 5, and 6 year-end academic reports, and
- (3) allocation slip of the Education Bureau.

Remarks: 1. Application made by fax or email will not be considered.

2. Information collected will not be returned.

**Entrance examination period:** 12 July 2023 (Wednesday) 9:00 am to 12:15 pm

Subjects of entrance examination: Chinese Language, English Language and Mathematics. If a candidate failed to attend the examination, his/her application will not be considered.

**Interview period:** 13 or 14 July 2023

Eligible applicants will be invited by phone on 13 July 2023 before 10:00 am to attend an interview. Applicants not hearing from us within this period may consider their application unsuccessful.

**Release of results:** Successful applicants will be informed by phone on 14 July 2023 (Friday) before 12:00 nn. Applicants not hearing from us within this period may consider their application unsuccessful.